
 

Amendment No. 2 

 

Ref. UNDP-SYR-RFQ-107-18 

Subject: Provision of Collection & Removal of Debris 

Issued on 24 Oct. 2018 

 

 

We, the undersigned, hereby accept in full the UNDP General Terms and 

Conditions, and hereby offer to supply the items listed below in conformity with the 

specification and requirements of UNDP as per RFQ Reference No. RFQ-107-18. 

 

TABLE 1: Offer to Provide Services Compliant with Technical Specifications and 

Requirements 

 

Total Unit 

Price 

Unit 

Price 

 

Duration 
Qty. Description/Specification of Goods 

Item 

No. 

  60 Days 

10,000 

cubic 

meter 

 الكلفة الاجمالية لنقل الانقاض بالمتر المكعب"

All-inclusive cost of debris removal in cubic meter" 
1 

  10 1 

 

اض.باكر دولاب لسحب الانق  

Wheel Loader to collect debris 

 

2 

  40 Days 1 
 بوبكات لتجميع الانقاض وفتح الشوارع الفرعية

Bobcat to gather the debris 
3 

  8 Days 1 
 نقار كبير لتكسير الكتل البيتونية

Pole Wheel to break Concrete Blocks 
4 

  60 Days 1 
وتحميلها في القلابات.تركس دولاب لتجميع الانقاض   

Wheel loader to collect and load Debris onto dump trucks 
5 

  10 Days 1 
 تركس دولاب أو جنزير لفتح الشوارع حسب الحاجة

Wheel Truck to reactivate the streets 
6 

  40 Days 1 
 كمبريسة لتكسير الكتل البيتونية الكبيرة نسبيا  

Air Compressor to break the concrete blocks 
7 



  60 Days 7 

 10سيارات قلاب مخصصة لنقل الانقاض بقياسات مختلفة لا تقل سعتها عن 

 متر مكعب للنقلة الواحدة.

Dump Trucks with different sizes with minimum capacity of 

10 M3 per transfer 

8 

  
مدة عمل 

 الالية
20 

الاليات ومعاونيهمالعمالة اللازمة لتشغل   

Needed labor for vehicles drivers)   & assistants) 
9 

   Total Prices of Services 4 

     Add: Cost of Transportation  

     Add: Cost of Insurance 

     Add: Other Charges (pls. specify) 

   Total Final and All-Inclusive Price Quotation 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 
  ينما فؤاد والشوارع الفرعيةمن شارع س الأنقاض وترحيل بجمع خاص فنية شروط دفتر

 

 

 بيان المتعهد المتطلبات

 

 الأعمال المطلوبة:

يحددها جهاز الاشراف ضمن والاماكن التي  شارع سينما فؤاد  ضمن الموجودة الأنقاض ترحيلجمع و

 ي)المكب الرئيسالزور ديروترحيلها إلى المكب المخصص من قبل مجلس مدينة  احياء مدينة دير الزور

 كم 22بعد دوار البانوراما الذي يبعد عن المدينة 

 أنواع الأنقاض: 

 رعاالش في الموجودة والبلاستيكية المعدنية المخلفات إلى إضافة المهدومة الأبنية ركام عن بارةع

 .في المناطق المحددة من قبل جهاز الاشرافالممتدة  التجارية المحلات الناتجة عنو

 كمية الأنقاض: 

بشكل دقيق  كمياتها تحديد يصعب ماالعشوائي  وانتشارها محددة أماكن في الأنقاض تجمع لعدم نظرا

ومناطق ,محددة، زمنية مدة ضمن الأنقاض كامل لترحيل مقطوع بشكل العمل اعتماد سيتم وبالتالي

 متر مكعب.  10,000 بحوالي تقدر حيث محددة ,

 المكعب للمتر السعر يحدد أن عليه كما أعلاه المذكورة الكمية لكامل عرضه يقدم أن العارض على

 .النقصان أو بالزيادة سواء فعليا   المنفذة للكمية وفقا   الدفع سيتم حيث الواحد

 يلتزم العارض بتقديم كلف الآليات لكل منها على حدى وكلفة العمالة. 

 3م000,10

 

  :العمالة

ويقدم المتعهد جدول يتضمن الأسماء عامل  20يومي بعدد توفير عمالة ضمن العقد بشكل  .1

يومي يسلم لإدارة  الثلاثية للعمال وأرقام هواتفهم والرقم الوطني من خلال جدول دوام

التكسير وتقطيع سائقي الآليات ومعاونيهم بالإضافة إلى عمال بحيث تتضمن العمالة المشروع 

 .خلال عمليات الترحيل الحديد(

إشارات من   منطقة العملبالعمال وبتوفير معدات الأمن والسلامة الخاصة يلتزم المتعهد  .2

 .دلالة و لوحات خاصة

اللازمة وفق رأي الجهة المشرفة على المشروع على المتعهد اتخاذ كافة التدابير والاحتياطات  .3

العامة والخاصة لعاملي المشروع، حيث يتحمل المتعهد كامل  من أجل الحماية والسلامة

المسؤولية في حال حدوث أي أضرار بشرية أو مادية خاصة أو عامة في الأرواح والممتلكات 

المتحدة الإنمائي بريء الذمة وليس والآليات والمرافق العامة أثناء الترحيل , وبرنامج الأمم 

له أي علاقة بذلك حيث تقع على عاتق المتعهد دفع كافة التعويضات والأضرار في حال 

 وتقديم تصريح خطي بذلك حصولها لمستحقيها أصولا  

 عامل 20

 



   

 : الاليات المطلوبة

 من الاليات بـلترحيل الأنقاض  م تقدير حاجة قطاع العملت .1

a. يوم ضمن فترة العقد. 10بمدة  1الأنقاض عدد  لسحب دولاب باكر 

b. 40بمدة عمل  1الطرق عدد  محاور في وتجميعها والأرصفة الطرق لتنظيف بوبكات 

 .يوم

c.  لا تتجاوز لمدة عند الطلب و 1عدد نقار دولاب او جنزير لتكسير الكتل البيتونية الكبيرة

 ايام خلال فترة المشروع. 8

d. يوم ضمن  60بمدة عمل  1القلابات عدد  في وتحميلها الأنقاض لتجميع دولاب تركس

 فترة العقد.

e. 10عند الطلب ولمدة لا تتجاوز  1عدد  تركس دولاب او جنزير لفتح الشوارع الفرعية 

 أيام خلال فترة المشروع

f.  لتكسير الكتل البيتونية  القياسات مختلف مزودة برؤوسضاغط هواء  1كمبريسة عدد

 .يوم  40لمدة  من قبل العمال نقلهاالتي لا يمكن 

g. 7 بحيث تكون  يوم ضمن فترة العقد 60بمدة عمل على الاقل   3م 10بحجم   قلابات

خلال مدة المشروع وذلك ضمن اوقات  ( 3الاف م 10) قادرة على نقل الكمية المستهدفة

 .مساء   4صباحا  حتى الساعة  8العمل الرسمي من الساعة 

يقدم المتعهد يوميا  جدول يتضمن الآليات الموجودة وعددها مع أرقامها وأسماء خلال فترة التنفيذ ،  .2

 السائقين لإدارة المشروع.

بغطاء من نوع مقاوم للمياه على المتعهد الالتزام بتغطية الآلية بعد التحميل لحين التفريغ  .3

 المكب المعتمد.والتسربات )شادر( ، والالتزام به على طول الطريق من المنطقة المخصصة الى 

يوقع يوميا  من المشرفين ويصدق ويجب ان  وعلى كل سيارة الاحتفاظ بسجل النقلات التي تنفذها  .4

 من مدير المشروعالمراقبين ومن 

 يعتبر المتعهد مسؤولا   عن أية أضرار ناتجة عن آلياته خلال فترة تنفيذ العقد .5

إدارة المشروع وإنهاء كافة أعمال الترحيل بخطة العمل المقدمة من بتنفيذ على المتعهد الالتزام  .6

 ضمن المدة المحددة

 التزام الآليات بالتفريغ في المكب المعتمد حصرا  وأية مخالفة تستوجب شطب وعدم احتساب النقلة. .7

عددها ونوعها  على المتعهد تقديم التصريحات الخطية المطلوبة  )العمالة ، زمن التنفيذ ، الاليات .8

 .مع العرض  (

على المتعهد الالتزام بتقديم آليات بديلة في حال تعطل أحدها خلال مدة لا تتجاوز يومان وعلى  .9

المتعهد إبلاغ إدارة المشروع في حال وجود أي تعديل على الأليات من زيادة أو نقصان أو عمليات 

صيانة أو إصلاح من خلال كتاب خطي والتزام عمل هذه الآليات ضمن مناطق المشروع المحددة 

 قط ويتحمل مسؤوليتها في حال عملها خارج نطاق مناطق المشروع بعد إبلاغ إدارة المشروعف

 

  

 مدة التنفيذ:

 أيام عمل 7)على ان لا يتجاوز تاريخ استلام الموقع  ستلام الموقعاليوم التالي لام بدءا  من تاريخ يو 60

 من تاريخ العقد(

 يوما 60

 

 تسليم موقع العمل:

 اصحاب المنازل المتضررة والمحال التجارية للمواطنين المحددة المهلة إنهاء بعد العمل موقع تسليم يتم

 الشوارع إلى منازلهم في الموجودة الأنقاض بإلقاء للراغبين تسمح والتيالمدينة   مجلس قبل من

ل ويتم تنفيذ العم موقع لتسليم التالي اليوم فيللعمل  المباشرة أمر ويعتبر )اسبوع بعد التعاقد( , الرئيسية

العمل بإشراف جهاز الاشراف من قبل البرنامج بالإضافة إلى  ممثلين عن مجلس المدينة )مديرية 

 . النظافة(

  



كما يمكن لادراة المشروع الطلب الى المتعهد اعادة التحميل من المناطق التي تم تنظيفها ان ظهرت 

بعد عملية الترحيل الاولى ضمن الكميات المتعاقد  اكوام انقاض جديدة نتيجة تنظيف السكان لمنازلهم

 عليها مع المتعهد.

يحق لادارة المشروع بالتنسيق مع لجنة الاشراف والفريق الميداني الطلب من المتعهد ان يقوم بنقل 

الانقاض من مناطق اخرى داخل مدينة دير الزور في حال انتهت الاعمال في منطقة شارع سينما فؤاد 

الوارد في العقد ونفس وبنفس السعر  متر مكعب( 10,000) الى الكمية المتعاقد عليهادون الوصول 

 الشروط حتى الوصول الى اجمالي الكمية المتفق عليها.

 طريقة الدفع:

 (3م6000)% من كمية الأنقاض60% من قيمة العقد عند جمع وترحيل  60 على دفعتين : الأولى

 % من قيمة العقد عند جمع وترحيل باقي كمية الأنقاض  40والثانية 

  

 :التزامات المتعهد والشروط الفنية

 لديه حساب مصرفي وسجل تجاري وممارساُ للمهنة، يشترط على العارض المتقدم أن يكون (1

 وعلى العارض تقديم وثيقة تثبت ذلك من الجهات المعنية.

 الغاء وسيتم حكومية جهة لأي مملوكة باليات الاستعانة الاسباب كانت مهما للعارض يجوز لا (2

 .الخاص للقطاع مملوكة غير بالياتانها تمت  يتبين نقلات اي

 النفايات أو الأنقاض لترحيل  مشروعين عن يقل لا ما بتنفيذ قام قد المتقدم يكون ان يشترط (3

 مع المستفيدة الجهة -  القيمة  - الكميات)  المنفذة المشاريع عن تفصيل يقدم انوعليه  الصلبة

 ( بها الاتصال بيانات وإعطاء المستفيدة الجهة من أداء تقييم

 .استئجارها او للآليات ملكيتهرض تقديم وثيقة تثبت ايجب على الع (4

خطة عرض فني تفصيلي بما يتوافق مع متطلبات التنفيذ متضمن آلية ويقوم المتعهد بتقديم  (5

 عمل مرفقة بها الخطة الزمنية

 التأخير مدة تتجاوز لا أن على العقد قيمة من تأخير يوم كل عن بالألف خمسين خصم يتم (6

 يوم 15 من أكثر

رأي كادر المشروع المشرف والجهة بناء  على على المتعهد تنفيذ أعمال تسوية للمكبات بعد الترحيل  (7
 دير الزور المستفيدة " مجلس مدينة

 رقابة تحت تتم يتحملها المتعهد و)والتكسير عند الحاجة( التحميل والترحيل  أعمال كافة (8

مجلس بلدية دير وبمشاركة فنيين من  كادر البرنامج قبل من معين إشرافي جهاز ومتابعة

 ويتم التوقيع على المحاضر وفق ما ذكر أعلاه الزور

دوريا   يتم تنظيم دفتر دليل ورشة ويسلمّ لكادر المشروع المسؤول عن متابعة العمل ويدقق (9

من قبل المدير، حيث يذكر فيه الأعمال المنجزة يوميا  وكمية الأنقاض المرحلة من المواقع 

المستهدفة إلى المكب المعتمد والآليات العاملة وعددها وعدد ساعات العمل وعدد النقلات 

المنجزة وكل ما يطرأ على سير العمل في الموقع بالتفصيل وموقّع أصولا  من قبل الجهات 

 لمعنية.ا

 .المتعلقة بتنفيذ الأعمال المذكورة أعلاهوالتعليمات التقيد بالشروط  (10

 .الموافقات وتقديم اوراق الاعتماد والتسهيلات تقع على عاتق المتعاقد (11

ولن يتم قبول العروض التي لم يشارك يتم تقديم العرض بناء على زيارة ميدانية للموقع  (12

 مقدميها بالزيارة الميدانية.

 

  

 

   
 

 

 



The Book of Conditions for the Debris Removal from Fouad Cinema Street and Secondary 
Streets 

 

Requirements 
Contractor’s 
Statement 

Required works: 
Collecting and removing the debris from Fouad Cinema Street and the areas named 
by the supervisory body within the neighborhoods of Deir Ezzor and transferring 
them to the landfill named by Deir Ezzor City Council (the main landfill after the 
Panorama Roundabout, 22km from the city) 
Debris Types: 
The rubble of demolished buildings in addition to metal and plastic waste in the 
street as well as that of the shops alongside the areas named by the supervisory 
body. 
Debris Quantity: 
As debris is not gathered in certain areas rather being randomly spread, which 
makes calculating its quantities difficult, work shall be based on the full and 
complete removal of debris within a limited period and named areas, as debris is 
estimated to be 10,000m3  
The applicant shall submit his bid for the whole quantity mentioned above and shall 
fix the price per cubic meter, as payment shall be done according to the actually 
executed work, be it more or less.  
The applicant shall commit to providing the charges for each of the vehicles as well 
as that of the labor.  
 

10,000
m3 

 

Labor:  
1. Ensuring the availability of a daily number of workers of 20, whose full 

names, phone numbers and ID national numbers shall be submitted by the 
contractor in a daily working schedule to the project management. This shall 
include the vehicles drivers and their assistants in addition to the demolition 
workers.  

2. The contractor shall commit to ensuring the workers’ safe and safety 
equipment as well as the work zone signs and special panels. 

3. The contractor shall take all measures and precautions required according 
to the project supervisory body’s opinion for the general and private safety 
and protection of the project workers. The contractor is fully responsible for 
any human or physical damages, whether private or public, in souls, 
property, vehicles and public facilities during the transferring process. The 
UNDP shall have no responsibility for the aforementioned damages, and the 
contractor shall pay for the indemnities, if any, and submit a written 
statement thereon.   

 

20 
workers 

 

Required Vehicles: 
1. The need for vehicles to conduct debris removal has been estimated as 

follows: 
a. One wheel excavator to draw debris for 10 days during the contract 

period 
b. One bobcats to clean the roads and pavements and collect waste on 

the sides within 40 working days 
c. One Pole Wheel to break the big concrete blocks upon request and for 

8 days of the project duration. 

  



d. One wheel loaders to gather debris and load it into dump trucks within 
60 working days of the contract period 

e. One Wheel Loaders to reactivate the main streets upon request and 
for 10 days of the project duration. 

f. One air compressor drilling machines with different sized heads to 
break the concrete blocks that cannot be moved by workers for 40 
working days 

g. Seven trucks with capacity of 10m3 to work for 60 days to target the 
required quantity during the contract period and within the official 
working hours from 8am till 4pm. 

2. During execution, the contractor shall submit a daily list of the existing 
vehicles, their numbers, plate numbers and drivers’ names to the project 
management. 

3. The contractor shall commit to covering the vehicles after being loaded 
with a leakage and waterproof cover alongside the road from the worksite 
to the named landfill.  

4. Each vehicle shall keep a record of the transfers it carries out, which must 
be daily signed by the supervisors and endorsed by the countersigning 
officers and project manager. 

5. The contractor shall be responsible for any damages resulting from his 
vehicles during the contract execution period.  

6. The contractor shall comply with the implementation of the action plan 
presented by the project management and complete all the transfer works 
within the named period. 

7. Vehicles shall comply with unloading in the named landfill exclusively. Any 
violation shall entail calling off that transfer from the records. 

8. The contractor shall submit the needed written declarations (labor, 
execution lead time, vehicles number and make) together with the bid. 

9. The contractor shall comply with providing alternative vehicles in case of a 
breakdown to any of the original ones within a period of no more than two 
days. He shall inform the project management about any amendment to 
the vehicles’ numbers, maintenance or repairs through a written note in 
addition to the vehicles work within the project named areas only. In case 
vehicles worked out of the project named zones before informing the 
project management, the contractor shall bear the responsibility.  

 

Implementation Period: 
60 days from the day following the site receipt – provided that the site receipt date 
shall not exceed 7 working days from the contract signing date.  

60 days 
 

Worksite Delivery: 
The worksite shall be delivered on completion of the named period given by the city 
council to the people with damaged homes and shops to remove rubble from their 
homes/shops to the main streets (one week after contracting). The commencement 
day shall be the day following the receipt of the worksite. Work shall be supervised 
by the UNDP supervisory body in addition to two representatives of the city council 
(Directorate of Sanitation). 
The project management may ask the contractor to reload any new heaps of rubble 
that people have thrown away after the first transfer within the quantities 
contracted on with the contractors.  
The project management is entitled to coordinate with the supervisory committee 
and the field staff to ask the contractor to transfer the debris from other areas inside 

  



Deir Ezzor City in case the works in Fouad Cinema Street finished below the 
contracted quantities (10000m3) and in the same price mentioned in the contract 
and with the same conditions until reaching the total quantity agree on.  
 

Payment Method: 
On two payments: the first covers 60% of the contract value when collecting and 
transferring 60% of the debris (6000m3) and the second covers 40% of the contract 
value when collecting and removing the remaining quantity.  
 

  

The Contractor's obligations and technical conditions: 
1) The bidder shall be required to have a bank account, a commercial register and 
practicing the profession. The bidder shall submit a document proving this from the 
concerned authorities. 
2) The bidder shall not be entitled for any reason whatsoever to use vehicles owned 
by any government office. Any transfers that are found to have been done by 
vehicles not owned by the private sector shall be called off. 
3) The applicant must have implemented at least two projects for debris or solid 
waste removal. He shall provide details about the executed projects (quantities - 
value - the beneficiary with evaluation of performance from the beneficiary whose 
contact data shall be provided by the contractor) 
4) The bidder must submit a document attesting the ownership or the rental or 
the vehicles. 
5) The contractor shall submit a detailed technical offer in accordance with the 
implementation requirements, including the mechanism and the action plan 
together with the time plan. 
6) 0.5% of the contract value shall be deducted per each day of delay provided that 
the delay shall not exceed 15 days 
7) The contractor shall carry out settlement work for the landfills on completion of 
the removals/transfers based on the opinion of the project supervising staff and the 
beneficiary "Deir Ezzor City Council” 
8) All loading and unloading works (and demolition when needed) shall be carried 
out by the contractor and shall be under the supervision and follow-up of a 
supervisory body appointed by the Programme Staff and with the participation of 
technicians from the municipality of Deir Ezzor. Records shall be signed as is 
mentioned above 
9) A workshop manual shall be organized and delivered to the project cadre 
responsible for the follow-up work and checked periodically by the manager, where 
he shall mention the work performed daily and the amount of debris from the target 
sites to the approved landfill and the working vehicles, number of working hours, 
the number of transfers completed and all that happens on the work process on site 
in detail, which shall be duly signed by the concerned authorities. 
10) Compliance with the conditions and instructions related to the implementation 
of the above mentioned works is a must. 
11) The approvals and the provision of credentials and facilitations shall be the 
responsibility of the Contractor. 
12) The bid shall be submitted on the basis of a field visit to the site. Bids whose 
owners did not participate in the field visit shall not be accepted. 

 

  

 


